

TABLE OF CONTENTS 目 录

γ -谷氨酰转肽酶促氧化作用在肿瘤进展和顺铂耐药中的研究进展

Review of Research on Gamma-Glutamyl Transferase Pro-Oxidant Effects in Tumor Progression and Cisplatin Resistance

沐宇, 彭瑞, 梁兴忠, 王威, 吴昕雨, 赵苗苗, 石祥奎, 黄亭 33

靶向胶质母细胞瘤中的复制应激

Targeting the Replication Stress of Glioblastoma

陈佳敏, 吴亮 42

长链非编码 RNA 在乳腺癌中的研究进展

Research Progress of Long Noncoding RNA in Breast Cancer

郑欣, 刘杰, 宋鹏霞, 姚水洪, 罗烨 52

MMP11 基因对卵巢癌细胞增殖能力的影响

A Novel Role of MMP11 Responsible for Proliferation of Ovarian Cancer Cells

赵强, 李兴广 61

云南省宣威地区肺癌研究进展

Research Progress of Lung Cancer in Xuanwei Area of Yunnan Province

王慧敏, 陈亚娟 67

氟尿嘧啶血药浓度监测在进一步提高晚期胃癌化疗疗效及减少不良反应预测中的作用

Role of Fluorouracil Blood Concentration Monitoring in Further Improving Chemotherapy Efficacy and Reducing Adverse Reaction Prediction of Advanced Gastric Cancer

庞允, 李静, 刘建虎, 孙朝阳 74

连接蛋白 43 与乳腺癌发生发展关系的研究进展

Research Progress in the Relationship between Connexin 43 and the Occurrence and Development of Breast Cancer

王丹青, 明佳 81

非小细胞肺癌小分子的靶向治疗研究进展

Research Progress on Small Molecules Targeted Therapy in Non-Small Cell Lung Cancer

申越, 王睿, 高婧, 尹楠, 王文杰, 曹荣月 90